

2022 年浙江大学产业经济学国际会议（第十一届）

征文通知

2022 年浙江大学产业经济学国际会议（第十一届）定于 6 月 18-19 日在浙江大学召开。本次会议由浙江大学民营经济研究中心、浙江大学经济学院主办。现面向海内外学者发布论文征集通知，冀广大同仁踊跃投稿。

一、会议主题：产业组织、数字与平台经济、微观理论与微观计量等

二、征文主题（包括但不限于）：

- 1、产业组织理论及其应用，包括数字经济与平台经济；
- 2、微观经济学理论及其在信息经济学、产业经济学方面的应用
- 3、与产业经济或微观理论有关的计量和实证研究

征文须是原创的、尚未公开发表的作品，以中英文写作均可。中文写作体例请参考《经济研究》已发表文章；英文写作体例请参考 *American Economic Review* 已发表文章，符合国际学术规范。为便于匿名评审与联系，作者信息（姓名、工作单位、通讯地址、联系电话、电子信箱等）请独立列于征文首页。

三、征文时间

请于 2022 年 6 月 3 日前将论文电子版发送至邮箱，邮件主题上注明“2022 年浙江大学产业经济学国际会议论文——作者姓名”字样，同时将论文附件名称改为“论文标题——作者姓名”（未按此要求标注将影响论文评审）。

四、征文邮箱

conference_crpe@zju.edu.cn

五、征文评审

会议将邀请国内外知名产业经济学者组建论文评审委员会，对应征论文进行筛选，并据

此发出会议邀请。本次会议不收审稿费和会务费。参会代表的交通费和住宿费自理，会议期间用餐由会务组统一安排。

六、联系方式：

联系人：张老师，0571-87952835

邮 箱：conference_crpe@zju.edu.cn

网 址：<http://www.crpe.zju.edu.cn/2021/0413/c54992a2285390/page.htm>

通讯地址：浙江省杭州市余杭塘路 866 号，浙江大学紫金港校区经济学院大楼 4 楼，浙江大学民营经济研究中心

邮政编码：310058

浙江大学民营经济研究中心

浙江大学经济学院

2022 年 3 月 25 日

2022 International Conference on Industrial Economics (11th)

CALL FOR PAPERS

The International Conference on Industrial Economics will be hosted by the Center for Research of Private Economy (CRPE) and the School of Economics of Zhejiang University. The conference will be scheduled on June 18-19, 2022. We now invite scholars to submit paper to the conference.

I. Conference Theme:

The conference will combine online and off-line interactions. We will announce the detail about two-week before the date of conference according to the adjustment of restriction due to COVID-19 pandemic.

II. Topics (including but not limited to):

Industrial Organization, Digital Economics and Platform Governance, Applied Micro-economic Theory, and the micro econometrics regarding the information and other industrial economics.

The essay must be original, unpublished work, and written in either English or Chinese. The format of Chinese submission, may refer to the published articles in *Economic Research* (Jingji Yanjiu), and the format of English submission may refer to the published articles in *American Economic*

Review. In order to facilitate anonymous review and contact, the author's information (name, affiliation, mailing address, contact number, e-mail box, etc.) should be listed independently on the cover page of the paper.

III. Submission detail:

Please send the electronic version of the paper to the mailbox before June 03, 2022, and indicate the subject of the email by "2022 International Conference on Industrial Economics - Author's Name", and change the file name of the attachment to "Paper Title - Author's Name".

IV. Submission mailbox:

conference_crpe@zju.edu.cn

V. Review of papers:

The conference will invite well-known industrial economists at mainland and abroad to form a review committee, and select the papers and issue a conference invitation accordingly. There will be no review fees or conference fees for this conference. The conference organizer will provide the meals during the meeting, but the transportation and accommodation of the participants will not be covered.

VI. Contact Information:

Contact: Ms. Zhang, + 86 571 87952835

Email: conference_crpe@zju.edu.cn

URL: <http://www.crpe.zju.edu.cn/2021/0413/c54992a2285390/page.htm>

Address: 4 / F, CRPE, School of Economics, Zijingang Campus, ZJU,
866 Yuhangtang Road, Hangzhou, China

Center for Research of Private Economy, Zhejiang University

School of Economics, Zhejiang University

March 25, 2022